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Zápisnica č. 23 
zo zasadnutia Komisie mládeže SZĽH dňa 5. mája 2022, 10:30,  

zasadačka SZĽH, Trnavská cesta 27/B, Bratislava / aplikácia M-Teams  
 (podľa Smernice o hlasovaní per rollam a zasadnutí prostredníctvom telekomunikačných prostriedkov  

zo dňa 31.3.2020 a Štatútu Komisie mládeže SZĽH zo dňa 25.3.2021) 
 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /prítomní osobne/: pp. Pék, R. Sýkora, R. Kompas, J. Kužma, R. Somík, M. Štrbák 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /on-line M-teams/: pp. R. Konečný, T. Pšenka, L. Jurík, F. Štolc, T. Chrenko, I. Andrejkovič 
Prizvaní /prítomní osobne/: region. sekretári – pp. P. Matejka (SsZĽH- prítomný osobne), Remžík - sekretár KM (prítomný osobne)  
Prizvaní /prítomní on-line M-Teams/: mentor Metod. odd. - pp. J. Filc (online), region. sekretári - M. Novák (ZsZĽH- online), J. Büdi (VsZĽH- 
online), K. Šinkovič (ŠO SZĽH – online) 
Prísediaci: ospravedlnení  
 

Pre uznášaniaschopnosť KM a prijímanie rozhodnutí je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných členov. 
 

PROGRAM:  
1. Otvorenie (10:30-10:35) 
2. Informácia o priebehu súťaží STŽ, MLŽ (regionálni sekretári Západ, Stred, Východ, 10:35-10:50) 
3. Informácia o súťažiach EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, LKA (10:50-11:15) 
4. Vyhodnotenie MM SR 2022 v Ružomberku, diskusia 22.-24.4.2022 F-STŽ a F-LKA, 29.4.-1.5.2022 F-EXD (11:15-11:45) 
5. Športovo-technické podmienky nastavenia súťaží EXJ, 1LJ, EXD, 1LD a LKA/STŽ,MLŽ 2022/23 (11:45-12:30) 
6. Obed (cca 12:30-13:00) 
7. Olympijský cyklus – zmena VK, podklady Kongres (členovia KM SZĽH, 13:00-14:30) 
8. Žiadosť HK RUŽINOV´99 Bratislava a.s. doručená dňa 7.2.2022 (prizvaný p. Ľ. Pokovič, zástupca HK RUŽINOV 99 Bratislava, KM SZĽH, 14:30-

15:00) – preložené z KM SZĽH dňa 24.2.2022 
9. Rôzne (15:00-15:30) 
10. Záver (15:30) 

 
K bodu 1) 
Predseda KM privítal členov a hostí. Členov KM požiadal o prípadné doplnky k programu dnešného zasadnutia, nakoľko neboli žiadne, zasadnutie 
bude prebiehať podľa programu.   
 
K bodu 2) Informácia o priebehu súťaží STŽ, MLŽ (regionálni sekretári Západ, Stred, Východ, 10:35-10:50) 
 

Členovia KM za jednotlivé regióny a regionálni sekretári informovali o priebehu súťaží STŽ, MLŽ: 
 

A) región Východ (pp. Kužma, Štolc, Büdi):  
●    p. Büdi informoval o ukončení súťaží STŽ, MLŽ, záverečný turnaj STŽ v rámci MM SR 2022- organizácia a atmosféra veľmi dobrá, 
Ľadové plochy v kluboch regiónu východ sú už rozpustené, okrem- HC Košice  tréningová hala, Sršne Košice a Prešov 
Budúci týždeň (14.5.2022) je naplánovaný seminár rozhodcov, 
●    p. Štolc – mrzí ho, že prípravka nedohrala zápasy (turnaje), od 14.5. mrazia novú halu a budú mať ľad celoročne 
●    p. Kužma – v 5.-7.roč. sa odohralo 13-17 zápasov za sezónu, kvôli karanténnym opatreniam odohrali 5. a 6.roč. viacej zápasov ako 7.roč. 
 

B) región Stred (pp. Jurík, Pšenka, Matejka):   
●   p. Matejka – 6. a 5roč. odohrali maximum zápasov, 7. a 8.roč. podľa situácie, čo mohli odohrali, prípravka- všetky kluby okrem VK odohrali 4 
turnaje; v Ružomberku sa organizovali záverečné turnaje MM SR 2022, zápas SBA-ŽIL stav 7:1 otočila Žilina vo svoj prospech na 7:9 a skončila na II. 
mieste, 
●   p. Pšenka – záver súťaží hektický a vyčerpávajúci z dôvodu dohrávok, viacerí sa sťažovali na organizačné a finančné problémy, 
p. Pék – táto sezóna bola špecifická kvôli COVID19, kluby mali možnosť si dohrávať zápasy od momentu pokračovania súťaží po obmedzeniach C19, 
pričom časť klubov nevyužila možnosť včas dohrávať zápasy, ale nechala si to na záver sezóny, čo spôsobilo pretlak zápasov,  
●   p. Jurík – potvrdil, že záver bol veľmi náročný práve z dôvodu väčšieho množstva zápasov, ale podarilo sa to zvládnuť, do budúcnosti nájsť ďalšie 
možnosti,  
 

C) región Západ (pp. Chrenko, Kompas, Novák): 
●   p. Novák – situácia v rámci možností celkom priaznivá, kluby boli zodpovedné, mali snahu odohrať všetko- hlavne kluby z „vyššej skupiny“, 
menej tradičné kluby mali väčšie problémy; prípravkám sa podarilo odohrať skoro všetky turnaje- 47 z 49; MM SR 2022 – skvele zorganizované, 
určite v tom treba pokračovať,  
●   p. Kompas – niektoré kluby hľadali cestu, s niektorými bol problém sa dohodnúť (1LD); poďakoval sa za organizáciu MM SR 2022,   
●   p. Chrenko – bez pripomienok  
●   p. Somík (za reg. inštruktorov) – kluby hľadali termíny, sezóna poznačená COVID19, ale 3 zápasy týždenne bolo pre hráčov v kategórii žiakov 
príliš veľa, vytrácala sa aj motivácia hráčov, do budúcnosti prihliadať na tento fakt,  
●   p. Štrbák (metodik) – bez pripomienok, 
●   p. Filc (mentor) – do budúcnosti treba prihliadať aj na metodiku a počet zápasov a v dlhodobej časti neprekročiť 2 zápasy týždenne,  
●   p. Pšenka – veľa vecí vzniklo aj počas C19, je potrebné sa z toho ponaučiť a do budúcnosti sa snažiť z toho nájsť východisko, 
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●   p. Chrenko – ak sa už majú výnimky udeľovať tak v mládeži nie v senioroch, dvaja dorastenci v Prievidzi nemohli po 31.3. hrať ďalej, ide tam 
o rozvoj hráča,  
●   p. Pék – bolo to na VV, jednalo by sa o zmenu termínu prestupového poriadku (15.2.), nie súťažného poriadku,  
     

KM SZĽH hlasovala o návrhu rozhodnutia č.1 (ZA: 12, ZDRŽAL SA: 0, PROTI:0, NEHLASOVAL:0 – rozhodnutie prijaté) 
 

Rozhodnutie KM 1/23  
KM SZĽH berie na vedomie informácie z regionálnych aktívov Západ, Stred a Východ prezentované členmi KM a príslušnými regionálnymi  
sekretármi.   
 

K bodu 3) Informácia o súťažiach EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, LKA (10:50-11:15) 
a)  p. Pék informoval o súťažiach EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, LKA 
 

EXJ 
●   p. Štolc – súťaž EXJ dobre nastavená, dramatické, ako zlé vníma vloženie repre akcie počas playoff EXJ 
●   p. Chrenko – zápasy na slušnej úrovni, repre akcie počas playoff negatívum, ale pochvala pre repre úsek za komunikáciu a snahu nájsť riešenie; 
VT SR15 nebol dobre načasovaný- zápasy a následne repre akcie a potom opäť zápasy, repre akcie naplánovať dopredu,  
●   p. Kompas – nešťastne komunikovaná akcia kempu hráčov, ktorí v priebehu playoff odišli do zámoria na kemp, nikto o tom nevedel; zranenia 
●   p. Štrbák – hráči na MM SR 2022 boli následne na VT SR15, to by sa nemalo udiať , na úkor aprílového programu sa odohralo a vtlačilo veľa 
zápasov do ukončenia súťaže, potreba poznať medzinárodný kalendár, aby nenastali takéto problémy, 
●   p. Roman Sýkora – keď prišiel na pozíciu už boli termíny dané, aprílové termíny zápasov sa robili pre ukončenie súťaže, repre akcie s ČR sa 
komunikovali vopred, berie kritiku zo strany klubov, pri Šoltésovi bola chyba pri komunikácii zo strany SZĽH, mal to riešiť manažér p. Varga,  
 

1LJ 
●   p. Kužma  – podľa neho rozšírenie a úprava modelu umožnila väčšiemu počtu klubov bojovať o postup,  
●    p. Pék – na základe kľúča a výsledkov zápasov si postup do EXJ 2022/2023 vybojovali HK Mládež Michalovce a HK Trnava 
 

EXD 
●   p. Pék  – dlhá časť, napriek karanténam a lockdownu sa záver podarilo odohrať, finálový turnaj Kaufland EXD v rámci MM SR20202 
●   poradie na MM SR 2022 - 1. MMHK Nitra, 2. HC SLOVAN Bratislava, 3. MŠK Púchov, 4. BARANI Banská Bystrica 
●   p. Štrbák- určite do budúcna znížiť počet zápasov 
 

1LD 
●   p. Pék  – pomerne veľa odložených zápasov z dôvodu C19, v sk. Zápas (11 účastníkov) a Stredovýchod (11 účastníkov), niektorým klubom 
v závere sezóny ukončili prevádzku ZŠ, 
●   p. Matejka – model dobrý, škoda, že sa neodohralo viac zápasov 
●   p. Kompas – základná časť OK, ale neskôr niektoré kluby v závere sezóny stratili motiváciu, hľadali možnosti ako neodohrať/ušetriť 
●    p. Pék – na základe kľúča a výsledkov zápasov Play-Off si postup do EXD 2022/2023 vybojovali HT MHk 32 Liptovský Mikuláš a HOBA Bratislava 
 

LKA 
●   p. Pék  – počet vzájomných zápasov sa vykreoval na 3 (2 doma, 1 vonku, alebo naopak), minitabuľka 3 kluboch určila poradie,  
●   p. Jurík  – tabuľka sa dotýkala najmä ich, keďže boli v nevýhode voči súperom z hľadiska domáceho prostredia, inak záver v rámci MM SR 2022 
veľmi dobrý, 
●   p. Pšenka  – nevidí negatívum pri určení poradia v rámci mnitabuľky, športová úroveň bola, kvalita a prínos pre hráčov- posunulo ich to dopredu 
●   p. Novák  – pri takom systéme a počte zápasov nie je vopred možné určiť domáce a vonkajšie zápasy medzi klubmi,  
●   p. Pék  – takýto princíp pri nepárnom počte vzájomných zápasov bol nastavený pre všetky skupiny rovnako (2d/1v, alebo naopak 1d/2v) 
●   p. Pék – víťazi regionálnych častí: skupina C- HC Lokomotíva Nové Zámky, skupina D: HT MHK 32 Liptovský Mikuláš; Majster SR Ligy Kadetov: HC 
Slovan Bratislava, 2.miesto HK ŠKP Poprad, 3.miesto MMHK Nitra, 4.miesto BARANI Banská Bystrica  
 

KM SZĽH hlasovala o návrhu rozhodnutia č.2 (ZA: 12, ZDRŽAL SA: 0, PROTI: 0, NEHLASOVAL: 0 – rozhodnutie prijaté) 
 

Rozhodnutie KM 2/23  
KM SZĽH berie na vedomie informácie o súťažiach SZĽH prezentované predsedom KM a členmi.   
  

K bodu 4) vyhodnotenie MM SR 2022 v Ružomberku, diskusia 22.-24.4.2022 F-STŽ a F-LKA, 29.4.-1.5.2022 F-EXD  
     

STŽ - konečné poradie F-STŽ ( https://www.hockeyslovakia.sk/sk/stats/standings/853/liga-starsich-ziakov-8-rocnik ) 
LKA - konečné poradie F-LKA ( https://www.hockeyslovakia.sk/sk/stats/standings/850/liga-kadetov ) 
EXD - konečné poradie F-EXD ( https://www.hockeyslovakia.sk/sk/stats/standings/847/kaufland-extraliga-dorastu?tournamentpartid=4237 ) 
 

●   p. Pék – poďakoval sa p. Matejkovi a p. Horváthovi za domácich organizátorov MM SR 2022, do budúcnosti sa plánujú rozšíriť sprievodné 
programy o ďalšie workshopy, semináre a aktivity pre hráčov, trénerov, rozhodcov a pod., zníženie počtu zápasov na 2 denne, predĺžiť turnaj 
●   p. Konečný – v rámci finálového turnaja EXD bola pre hráčov a RT prednáška Nadácie Borisa Sádeckého, 
●   p. Somík – od klubov len samé pozitíva, po organizačnej stránke veľmi dobre, ponúkol do budúcnosti súčinnosť regionálnych inštruktorov; kluby 
spokojné so 4 zápasmi denne- mali vyplnený program, STŽ mali možnosť pozerať zápasy kadetov 
●   p. Remžík-  nájsť vhodné miesto (kapacita šatní, ubytovanie), rozšíriť organizačný výbor  
●   p. Pšenka – v prvý deň zápas o 19:00 do budúcnosti skôr, p. Pék kvôli otváraciemu ceremoniálu,  
●   p. Štrbák – navrhol poslať klubom dotazník na zhodnotenie turnaja a prípadné nedostatky, 4 zápasy nie sú veľa- práveže pozitívum 
●   p. Chrenko – celkovo súper, výborne zorganizované, zápasy super, branding veľmi dobre; dúfam, že to bude pokračovať 
●   p. Štolc – dtto, pokračovať v tejto tradícii 
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K bodu 5)   Športovo-technické podmienky nastavenia súťaží EXJ, 1LJ, EXD, 1LD a LKA/STŽ,MLŽ 2022/23 
●   p. Pék – v pondelok je Kongres, úprava VK, reorganizácia – návrh na zrušenie kategórie kadet; štatút aktívneho hráča 
  

EXJ,1LJ,EXD,1LD 
●   p. Kompas – na prihlášku aj do súťaže dať 5 ostaršených namiesto 4+1; klub má rozmýšľať systematicky, zvýšiť pokutu za odhlásenie, 
●   p. Štolc – ostaršených by osobne nedával vôbec, 
●   p. Remžík – je to prechodné obdobie, nastali zmeny, má to pomôcť klubom, aby si vyprofilovali kategórie, 
●   p. Konečný - argument prečo tam nechať ostaršených- je to prechod- nechceme to seknúť, do budúcna sa môže zmeniť, je to kvôli prechodnému 
obdobiu, rozprávajme sa, nájdime iný model, tak aby to reálne zhodnocovalo prostredie, nevieme čo všetko náš čaká v budúcej sezóne, nechajme si 
manévrovací priestor 
● p. Filc- hľadať riešenie pre menšie kluby, zjemniť administratívne prekážky, dať priestor vytvoriť si kádre a rozhodnúť sa, či sa prihlásia  
 

STŽ, MLŽ 
● p. Konečný- ostaršenie len na základe dôvodovej správy, individuálne posudzovanie, nie len administratívny úkon  
●   prizvaný p. Laifer k vysvetleniu zadávania ostaršení MLŽ =►STŽ, 
●   p. Pék – návrh Igora Andrejkoviča, ktorý bol už dávnejšie spomenutý a to aplikovať napr. „no body checking“ v STŽ (U15), 
●   p. Andrejkovič – obmedzená hra telom (ako v ženskom hokeji) Kanada, USA do U15, Škandinávia do U12, návrh posunúť to do STŽ 
●   p. Kompas – aplikovať na MLŽ (6 a 7 roč.) 
●   p. Filc – už príliš veľa zmien, som za obmedzovanie kontaktu do budúcna, teraz nechať v MLŽ a sledovať priebeh sezóny a prijať opatrenia 
 

HP5 
●   p. Pék – aký je alternatívny formát na prípravky 5. roč., pokiaľ nebudú kluby disponovať mantinelmi z pohľadu Metodického oddelenia?, nakoľko 
zatiaľ nimi disponujú len Slovan BA a Skalica, 
●   p. Filc – ak nebudú mantinely, tak by sa mal zatiaľ uplatniť formát 5na5, vsunuté turnaje 4na4, 
●   p. Štrbák – ak nie sú mantinely, alternatíva je 3na3 a potom 4na4, na polovicu ihriska, s malými mantinelmi- v strede 2m priestor na striedačky, 
●   p. Filc – otázku preniesť na rozvojovú poradu, súhlasím s turnajmi 5na5, raz do mesiaca zväz zorganizuje turnaj 4na4- na ZŠ s mantinelmi, zaviazať 
zväz dodať mantinely do regiónov, 
●   p. Somík – na turnaje využiť aj štadióny malé (napr. Lipt. Hrádok), 
●   p. Jurík – zmeniť podmienku na prihláške zo 16 hráčov na 12; formát 5na5 a vložené turnaje 4na4- každý klub povinne absolvovať turnaj 4na4, 
●   diskusia: počet ostaršených hráčov na prihlášku 6, 
●   diskusia: kalendár podujatí SZĽH  
 

K bodu 7)   Olympijský cyklus – zmena VK, podklady Kongres (členovia KM SZĽH, 13:00-14:30) 
● p. Kužma -  otázka zaradenia dievčat do mládežníckych súťaží 
● p. Pék – bude k tomu samostatný meeting 
 

K bodu 8)   Žiadosť HK RUŽINOV´99 Bratislava a.s. doručená dňa 7.2.2022 (prizvaný p. Ľ. Pokovič, zástupca HK RUŽINOV 99 Bratislava, KM SZĽH, 
14:30-15:00) – preložené z KM SZĽH dňa 24.2.2022 
 

●   p. Pokovič – informoval členov KM o dôvodoch listu, stalo sa to v žiakoch, kde HOBA berie hráčov aj napriek tomu, že v minulosti bol prísľub od 
HOBA, že nebudú brať hráčov v priebehu sezóny, v minulosti HK Ružinov pomohol klubom HOBA aj HAMIKOVO s ľadmi, keď mali problém so ZŠ 
(vyhoretý ZŠ, ...), má za to, že by spolupráca mala byť medzi klubmi v BA väčšia,  
●   p. Somík – bola „gentlemen agreement“ medzi klubmi, že by si nemali počas sezóny ťahať hráčov, špecifická situácia je pri presťahovaní sa, rieši 
sa to primárne na úrovni manažér vs manažér, nie manažér – rodič,  
●   diskusia – Jožko Kužma – pripravujú memorandum medzi klubmi VsZĽH, 
●   p. Chrenko – konštatoval, že dohody sa majú dodržiavať a praktiky na ktoré poukázal p. Pokovič nie sú podľa jeho názoru seriózne,   
 

●   Záver: KM odporúča aplikovať memorandum medzi klubmi v rámci regiónov (Z,S,V a BA kluby) 
 

K bodu 9)   Rôzne (15:00-15:30) 
●   p. Pék – informoval o požiadavke primátora mesta Žilina na nominovanie člena za KM do výberovej komisie k predaju MsHKM Žilina s.r.o., 
●   p. Kužma informoval, že po komunikácii s M. Ladiverom bude SZĽH zastupovať Milan Kysel, regionálny manažér SZĽH, táto informácia sa overí 
a následne sa zašle p. primátorovi mesta Žilina odpoveď za KM,  
●   p. Kužma informoval o liste HA Slávia Prešov k rozdeleniu žiakov A a AA, kde u nich dôjde k odlivu hráčov,  
●   p. Pék – informoval o sťažnosti rodičov HK ŠKP Poprad na trénera.   
 

Ďalšie zasadnutie KM sa bude konať 20. mája 2022 o 9:30 hod. v sídle SZĽH, alebo  prostredníctvom aplikácie Teams, ak nenastanú 
okolnosti na zmenu termínu, alebo začiatku. 
  

V Bratislave 5. mája 2022 
 

Vyhotovil: P. Remžík, sekretár KM SZĽH 
Podklady: K. Šinkovič, ŠO SZĽH 
 

Za správnosť: L. Pék, predseda KM SZĽH 
 

Overili: zúčastnení členovia KM SZĽH  
 

Prílohy: dľa textu  
 


